
PROTOKOLNr 24/3/2017
z odbytego posiedzenia komisji zdrowia, oswiaty, kultury i opieki spolecznej

w dniu 19 kwietnia 2017 roku

W posiedzeniu uczestniczvli:

1. Ryszard Kurowski - Przewodnicz^cy komisji oswiaty,
2. Kazimierz Godlewski - czionek komisji ,
3. Mariusz Przybyszewski - - „ - ,
4. Jan Wisniewski - - „ -,
5. Krystyna Walkowicz - - „

oraz Wojt, Skarbnik Gminy i Przewodnicz^ca Rady Gminy

Posiedzenie otworzyl i prowadzit przewodnicz^cy komisji

Przedstawii nast^puj^cy porz^dek posiedzenia :

1. Analiza projektow uchwai na XXXII sesj? Rady Gminy.

2. Podsumowanie wynikow dzialalnosci klubow sportowych
dofmansowanych z budzetu gminy.

3. Analiza budzetu gminy za 2016 rok.

4. Sprawdzenie dzialalnosci swietlic wiejskich.

5. Sprawy rozne.

Komisja przyj^Ia jednoglosnie zaproponowany porz^dek posiedzenia.

Ad. 1

Komisja dokonala analizy przygotowanych projektow uchwal na XXXII sesj?
w sprawach:

a/ o zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Wielgie na rok
2017,

b/ zmiany uchwaly Nr XXIX/166/2016 Rady Gminy Wielgie z dnia
28.12.2016r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Wielgie na lata 2017-2025,

c/ wyrazenia zgody na wydzierzawienie nieruchomosci,

d/ nabycia nieruchomosci gruntowej stanowi^cej wlasnosc Skarbu Pahstwa
polozonej w obr^bie ewidencyjnym Teodorowo,

e/ sprzedazy nieruchomosci gruntowej, niezabudowanej stanowi^cej wlasnosc
Gminy Wielgie, polozonej w miejscowosci Nowa Wies.



- 2 -

Komisja po przedyskutowaniu i udzieleniu wyjasnien przez Wojta i Skarbnika
Gminy przygotowane projekty uchwat zaopiniowata pozytywnie celem

przedstawienia ich na najblizszej sesji.

Ad.2

Skarbnik Gminy omowil wykonanie budzetu gminy za 2016 rok.

Cztonkowie komisji po udzielonych wyjasnieniach zaopiniowali go pozytywnie
celem przedstawienia na najblizszej sesji.

Ad.3

Cztonkowie komisji zapoznali si? z informacj^ dotyczqc^ wykorzystania
srodkow fmansowych w 2016 roku na dzialalnosc Klubow spotowych, ktora
b?dzie tematem na obradach najblizszej sesji.

Ad. 4

Komisja dokonata sprawdzenia dziatalnosci swietlic wiejskich w
Ztowodach,Witkowie,Suszewie,Czarnem i Suradowku.

Ad. 5

W sprawach roznych rozpatrywano nast?puj^ce zagadnienia:

1. Naprawy i remontu drog.
2. zabezpieczenia przepustu w B?tlewie.
3. Budowy chodnika w Nowej Wsi.
4. Budowy drogi na ul.Zrodlanej.
5. Sprzeda;^ gruntu w Nowej Wsi.
6. Budowy przyzagrodowycli oczyszczalni sciekow.
7. Skierowanego listu Radnej do odczytania na sesji.
8. Komisja pozytywnie zaopiniowata wniosek w sprawie przyznania nagrody
dla trenera Uczniowskiego Klubu Sportowego „MUSTANG" za awans druzyny

do II ligi Kobiet-pilka nozna.

Na tym zakonczono posiedzenie komisji.

Protokolowala : Przewodnicz^cy komisji;

■i>c'
Gra^na »Vyszynska Ryszard Kurowski


